
2016D07269 INBRENG VERSLAG VAN EEN SCHRIFTELIJK OVERLEG 

Binnen de vaste commissie voor Onderwijs, Cultuur en Wetenschap heeft 
één fractie de behoefte om vragen en opmerkingen voor te leggen over de 
brief van de Minister van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap d.d. 
8 februari 2016 inzake het Besluit van 25 januari 2016 tot wijziging van 
onder meer het Examen- en kwalificatiebesluit beroepsopleidingen WEB1 

in verband met de invoering van keuzedelen (Kamerstuk 34 407, nr. A/ 
Nr. 1). 

De voorzitter van de commissie,
Wolbert 

De adjunct-griffier van de commissie,
Bošnjaković 

1 WEB: Wet educatie en beroepsonderwijs
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I. Vragen en opmerkingen uit de fractie  

Algemeen 

De leden van de VVD-fractie hebben kennisgenomen van het besluit. Zij 
zien de keuzedelen als een belangrijke stap richting een responsiever 
mbo2 dat beter aansluit bij de wensen van studenten en het (regionale) 
bedrijfsleven. Over het besluit hebben de leden nog een aantal vragen aan 
de Minister. 

Grondslag voor het bij ministeriële regeling verbinden van certificaten aan 
onderdelen van kwalificaties en aan keuzedelen 

De leden van de VVD-fractie vragen aandacht voor de kansen die de 
keuzedelen kunnen bieden in het kader van een «leven lang leren». De 
keuzedelen kunnen door hun omvang en flexibiliteit namelijk een rol 
vervullen in de bijscholing van werknemers. Daarom vragen de leden of 
de keuzedelen ook los van een kwalificatie gevolgd kunnen worden. 
Tevens vragen de leden hoe de Minister dit gaat stimuleren. 

Nadere voorschriften voor examinering en diplomering als gevolg van de 
invoering van keuzedelen 

De leden van de VVD-fractie merken op dat als gevolg van het 
amendement van het lid Lucas c.s.3 is bepaald dat vanaf het schooljaar 
2018–2019 de keuzedelen mee gaan tellen in de slaag-zakregeling. Er is 
dan al enige ervaring opgedaan met de keuzedelen en studenten hebben 
zich op deze situatie kunnen voorbereiden. De leden hechten er veel 
waarde aan dat de keuzedelen een serieuze betekenis krijgen en dus vanaf 
het schooljaar 2018–2019 mee gaan tellen. In de nota van toelichting staat 
echter geschreven dat het amendement gaat gelden voor studenten die 
instromen vanaf 1 augustus 2018. De leden stellen echter dat het 
amendement beoogt dat de keuzedelen mee gaan tellen voor de 
studenten die vanaf het schooljaar 2018–2019 hun diploma halen. Vanaf 
dat schooljaar moet het keuzedeel of de keuzedelen dus met goed gevolg 
zijn afgelegd. De leden verzoeken daarom een aanpassing van het besluit 
conform het amendement. 

2 mbo: middelbaar beroepsonderwijs
3 Amendement van het lid Lucas c.s. ter vervanging van nr. 9 over het laten meetellen van 

keuzevakken bij de slaag-zakregeling, Kamerstuk 34 160, nr. 18
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Geen nadere voorschriften voor aanbodverplichting keuzedelen 

De leden van de VVD-fractie lezen dat in dit besluit niet nader beschreven 
wordt aan welke aanbodverplichting een onderwijsinstelling moet 
voldoen. De Minister stelt dat daar nu geen reden voor is omdat andere 
maatregelen dit voldoende afdekken. Kan de Minister dat nader 
toelichten? Kan de Minister nader definiëren wanneer er voldaan wordt 
aan de aanbodverplichting? Is de Minister ervan overtuigd dat elke 
onderwijsinstelling aan de aanbodverplichting zal voldoen? Op welk 
moment en op basis van welke indicatoren bepaalt de Minister of de 
aanbodverplichting niet nader beschreven moet worden in het besluit, zo 
vragen de leden. 

Internetconsultatie 

De leden van de VVD-fractie hechten veel waarde aan het kunnen afwijken 
van de koppeling van keuzedelen aan kwalificaties wanneer studenten 
daar om verzoeken. Deze mogelijkheid is in een nota van wijziging 
gecreëerd en zal nader uitgewerkt worden in een ministeriële regeling. 
Wanneer kan de Kamer deze uitwerking verwachten? Zal de mogelijkheid 
om af te wijken van de koppeling al vanaf het schooljaar 2016–2017 
bestaan, zo vragen de genoemde leden.
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